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H O M O K B Ö D Ö G E  
 

Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2022. november 17. napján 18 órakor 
megtartott közmeghallgatásáról készült jegyzőkönyv
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Homokbödöge Község Önkormányzat 
Képviselő-testülete 8563 Homokbödöge 
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 
Készült: Homokbödöge Község Önkormányzat Képviselő-testületének 2022. november 17. 

napján 18 órakor megtartott közmeghallgatásáról. 
 
Az ülés helye: Homokbödöge – Polgármesteri Hivatal – Közösségi tér. 
 
Az ülés típusa: Közmeghallgatás. 
 
Jelen voltak: 
 
A./ Képviselő-testület tagjai: Farkas Árpád polgármester, Rajkovics Attila alpolgármester, 

György Balázs, Lovászi Gábor és Obermayer Rita képviselők. 
 
B./ Tanácskozási joggal résztvevők: 

- Kelemen László jegyző 
- Rozs József Gáborné jkv. vezető 

 
A lakosság részéről megjelent: 5 fő. 
 
Farkas Árpád polgármester köszönti a megjelenteket, a közmeghallgatást megnyitja. A je-
lenléti ív alapján megállapítja, hogy a közmeghallgatáson minden képviselő-testületi tag jelen 
van. 
 
Tájékoztatja a jelenlévőket, hogy Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi 
CLXXXIX. törvény 54. §-a szerint: 

     „A képviselő-testület évente legalább egyszer előre meghirdetett közmeghallgatást tart, 
amelyen a helyi lakosság és a helyben érdekelt szervezetek képviselői a helyi közügye-
ket érintő kérdéseket és javaslatot tehetnek. Az elhangzott javaslatra, kérdésre a köz-
meghallgatáson vagy legkésőbb tizenöt napon belül választ kell adni.” 

 
Kéri a jelenlévőket, hogy a helyi közügyeket érintő kérdéseiket, javaslataikat hozzászólásaikat 
tegyék meg. 
 
Hozzászólások: 
 
Fagyal Ferencné homokbödögei lakos tájékoztatja a jelenlévőket, hogy lemondott a „Hátrá-
nyos helyzetű homokbödögei gyermekekért” Közalapítvány Kuratóriuma elnöki tisztségéről. 
Az elnöki tisztséget Obermayer Rita fogja átvenni. 
 
Farkas Árpád polgármester a hozzászólásra reagálva elmondja, hogy a közmeghallgatás 
után következő nyilvános képviselő-testületi ülésen külön napirendi pontként fogják tárgyalni 
az elnök asszony lemondását, új kuratóriumi elnök választását, valamint az Alapító Okirat 
módosítását. 
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Papp Zoltánné homokbödögei lakos hozzászólásában elmondja, hogy nagy problémát jelent 
a háziorvos helyettesítése. Kritikán aluli, amit Beran Vencel doktor úr végez. Vizsgálat nél-
kül, telefonon keresztül írt fel neki mandulagyulladásra gyógyszert, nem tartózkodott Nagyte-
velen a rendelési időben, a homokbödögei rendelési időről rendszeresen előbb elment. Táp-
pénzes papírt szeretett volna kérni, de mivel nem volt a rendelőben, futhat utána a többi falu-
ba. Dr. Kóródi Edit doktornő, ha nem volt a rendelőben beteg, akkor is kivárta a rendelési idő 
végét. 
 
Farkas Árpád polgármester elmondja, hogy már több bejelentés is érkezett a rendelési időt 
és Beran doktor viselkedését illetően, nem ez az első eset. Fel fogják hívni Beran doktor fi-
gyelmét a rendelési idő betartására. Ha azután sem változik a helyzet, jelezni fogják a Nép-
egészségügyi Szolgálat felé. Beran doktor vállalt bizonyos óraszámot a doktornő helyettesíté-
sére, amit köteles betartani. Jelenleg az is probléma, hogy Pétervári doktor is vállalta a helyet-
tesítést, amit visszamondott. 
 
Rajkovics Attila alpolgármester hozzászólásában elmondja, hogy a Népegészségügyi Szol-
gálat felé kell jelezni a problémát. 
 
Kelemen László jegyző véleménye szerint először Beran doktornak jelezzék a problémát, s 
ha nem lesz foganatja, utána lehet értesíteni a Népegészségügyi Szolgálatot. 
 
Papp Zoltánné homokbödögei lakos hozzászólásában elmondja, hogy már annyiszor válto-
zik a rendelési idő, hogy nem lehet nyomon követni. Egyúttal jelzi, hogy az ő utcájukban nem 
lehet hallani a hangoshíradót, a hirdetéseket. Kettő hangszóró is szól, és ezáltal egyiket sem 
lehet érteni. Célszerűbbnek tartja, hogy szórólapon értesítsék a lakosságot a fontos esemé-
nyekről, mint például a posta bezárása. Az értesítést a postaládában mindenki megtalálja, vi-
szont a hangoshíradói hirdetést az sem hallja, aki napközben dolgozik. 
 
Farkas Árpád polgármester elmondja, ha már előjött a szó a posta bezárásáról, hogy sajnos 
nem tájékoztatták sem az önkormányzatot, sem a lakosságot, hogy 2022. november 14-től be-
zár a posta, mobilposta érkezik a településre és minimális időben, 11 óra 50 perctől 12 óra 30 
percig lesz a posta előtti téren. A csomagfelvétel kivételével minden szolgáltatást igénybe le-
het venni ott is. A készpénz felvételt előző nap jelezni kell. 
 
Fagyal Ferencné homokbödögei lakos - mint egykori postai dolgozó - hozzászólásában el-
mondja, hogy szánalmas, ahogyan fokozatosan leépült a posta. Télen hóban, esőben, szélben 
nem jó dolog lesz az utcán intézni a postai ügyeket. Főleg az időseknek fog nehézséget okoz-
ni, hogy odamenjenek a mobil postához abban a rövid időszakban. Nem beszélve arról, nem 
is biztos, hogy sorra kerülnek annyi idő alatt. 
 
Papp Zoltánné homokbödögei lakos – mint régi postai dolgozó – szintén nagyon rossz 
megoldásnak tartja, szívügye a posta, mivel kézbesítő volt a községben 16 évig. Aki 3 mű-
szakban dolgozik, nem tud odamenni abban a mobil postai nyitvatartási időtartamban. Talán 
jobb megoldás lenne, ha a faluközpontban állna meg az autó. 
 
Farkas Árpád polgármester elmondja, hogy a környéken több postahivatalt is bezártak. A 
polgármesterek közösen fellépnek ellene és megpróbálnak megoldást találni. Azt már felaján-
lották a Postának, hogy eltekintenek a bérleti díjtól, vállalják a rezsiköltséget. Sajnos csak 
azokkal állnak szóba, akik a postai dolgozó munkabérét átvállalják, ami az esetünkben kb. 4 
millió forint lenne. Erre nincsen pénze az önkormányzatnak. Inkább egy embert kellene ebből 
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a pénzből felvenni Rajkovics Attila karbantartó mellé, hogy tudjanak dolgozni a faluban. Már 
„elfogynak” a közmunkások. 
 
Papp Ferenc homokbödögei lakos hozzászólásában elmondja, hogy Adásztevelen az 
ÁFÉSZ bolt egyik sarkában működik a posta, Homokbödögén ezt nem lehetne megoldani? 
Szerinte vállalkozásban kellene valakinek működtetni, aki a posta mellett több tevékenységet 
is végezne. Úgy talán gazdaságos lenne. 
 
Papp Zoltánné homokbödögei lakos elmondja, hogy ahhoz bizonyos végzettségnek kell 
lenni, hogy postát működtessen valaki. 
 
Fagyal Ferencné homokbödögei lakos elmondja, hogy az utóbbi időben több postát is vál-
lalkozásban működtettek, de rövid időn belül mindenki visszaadta. 
 
Papp Zoltánné homokbödögei lakos kérdezi, hogy az önkormányzati hivatalon belül nem 
lehetne-e megoldani, hogy aki eddig volt a postás, ott működtesse a postát, bizonyos időben 
pedig besegít a hivatal munkájába? 
 
Válasz: 
 
Farkas Árpád polgármester Papp Zoltánné felvetésére elmondja, hogy az önkormányzati 
hivatalnak adott a létszáma, nem tudnak plusz létszámot alkalmazni. A postai dolgok vitelére 
különféle előírások vannak, a postát nem tudják a hivatal épületében működtetni. 
 
Hozzászólások: 
 
Kelemen László jegyző Papp Zoltánné felvetésére elmondja, hogy az önkormányzati hivatalt 
4 önkormányzat tartja fenn, nem Homokbödöge Község Önkormányzata. 
 
Rajkovics Attila alpolgármester a szórólapozással kapcsolatosan elmondja, hogy a fonto-
sabb dolgokat ki lehet szórólapozni, de nem mindent, mert ez sok munkával jár, nincs rá em-
ber. 
 
Papp Zoltánné homokbödögei lakos elmondja, hogy a szórólapokat a boltokban is el lehet-
ne helyezni, ott is hozzáférnek az emberek. 
 
 
Mivel több hozzászólás nem volt, Farkas Árpád polgármester megköszöni a képviselőknek 
és a jelenlévőknek az aktív közreműködést, és a közmeghallgatást 18 óra 23 perckor bezárja.  
 

Kmf. 
 
 
 
 
 
 
 Farkas Árpád Kelemen László 
 polgármester jegyző 


